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PROTOKÓŁ Nr  X/2019 

z sesji  Rady Miasta Szczecinek, przeprowadzonej w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Szczecinek 

w dniu 23 maja 2019 r. 

(pełna relacja z sesji na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek: 

https://hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses) 

 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych.  Obecnych 19 radnych według załączonej listy obecności. 

Nieobecni radni: Jerzy Dudź i Andrzej Grobelny. Sesja rozpoczęła się o godz.9:00. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przywitała zebranych, stwierdziła wymagane kworum i otworzyła sesję, przedstawiając porządek 

obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 18.04.2019 r.  

3. Uchwała w sprawie  dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2019 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2019-2029. 

5. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

6. Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia 

stawki tej opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności. 

7. Uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

8. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Pilska-3” w Szczecinku. 

9. Uchwała w sprawie zniesienia pomnika przyrody znajdującego się na terenie miasta Szczecinek.  

10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

11. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek. 

12. Wnioski i informacje radnych.  

13. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 18.04.2019 r. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 zapytała czy są uwagi do protokołu,  

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęła protokół  

z sesji z dnia 18.04.2019 r. 

 

Ad.3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2019 rok. 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

 

https://hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr X/94/2019 

w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2019 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2019-2029.  

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr X/95/2019   

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2019-2029. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.5. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i omówił projekt uchwały.  

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr X/96/2019  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.6. Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki tej opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności. 
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 przedstawił pozytywną opinię Komisji i  omówił projekt uchwały.  

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 zgłosił autopoprawki do projektu uchwały, uzasadniając potrzebę zmian:  

1) w § 4 ust.1 lit. a:  

a) w pkt 4 wyraz „500 l” zastępuje się wyrazami „550 l”, 

b) skreśla się pkt 6, 

c) pkt 7 otrzymuje numer 6, 

2) w § 4 ust.1 lit.b: 

a) skreśla się pkt 6, 

b) pkt 7 otrzymuje brzmienie numer 6. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dalszą dyskusję. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 wyjaśnił, że jest niedobór środków finansowych i niedopłata ze środków za śmieci, według Burmistrza 

z wyliczeń wynika, że kwota, którą należy pobierać za śmieci w tym roku powinna oscylować  

w granicy 19 zł; gdyby Rada Miasta zebrała się za miesiąc, pewnie mowa byłaby o takiej kwocie,  

a nie o kwocie 18 zł; 

 mieszkańcy mieli okazję wypowiedzieć się wcześniej o planowanej podwyżce, ale do Urzędu  

nie wpłynęła ani jedna opinia; choć na temat podwyżki zostały przeprowadzone konsultacje 

społeczne, ich odzew był zerowy. 

 

Tomasz Wójcik radny: 

 zwrócił uwagę, że konsultacje zostały ogłoszone w Wielki Piątek, a zakończyły się w poniedziałek po 

długim weekendzie; zdaniem radnego nie jest to okres mobilizujący dla mieszkańców. Poza tym radny 

uważa, że na wysokość opłaty tzw. śmieciowej wpływ mają także koszty transportu odpadów i poprosił 

o ich sprecyzowanie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 wyjaśniła, że koszty transportu wiążą się z odległością do punktu odbioru odpadów, a na jego 

lokalizację Miasto nie ma żadnego wpływu, ponieważ ustala to Wojewoda; 

 Przewodnicząca Rady Miasta powołała się także na uzasadnienie do projektu uchwały i przepisy 

ustawy, które mówią, że system gospodarowania odpadami w gminie ma być systemem całkowicie 

samofinansującym się. 
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Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 wyjaśnił, że z obliczeń Urzędu Miasta w Szczecinku wynika, iż objęta opłatą "śmieciową" jest grupa 

31740 osób, podczas gdy w mieście przebywa około 38 tysięcy ludzi; 

 czyli, że pozostali nie płacą; decyzja Rady Miasta mówi więc jednoznacznie o tym, że pewna grupa 

mieszkańców za śmieci nie będzie płaciła.   

 

Małgorzata Kubiak-Horniatko radna: 

 stwierdziła, że nie może być społecznego pozwolenia, żeby jakaś grupa mieszkańców nie  płaciła za 

śmieci; zapytała, czy były podejmowane próby uszczelnienia systemu? 

 

Marek Ogrodziński radny: 

 uważa, że Urząd nie ma prawa do nikogo wejść i sprawdzić ile mieszka osób; radny uważa, że 18 zł, 

to jest stawka minimum z minimum. 

 

Czesław Podkowiak – adwokat, obsługa prawna UM: 

 wyjaśnił, że Miasto nie ma instrumentów prawnych, aby móc weryfikować składane przez 

mieszkańców deklaracje śmieciowe. 

 

Janusz Rautszko radny: 

 projekt uchwały wzbudził wątpliwości na Komisji, zaopiniowano go  jednogłośnie, co nie znaczy że  

nie było dyskusji; opłaty śmieciowe to podatek; ustawodawca nie przewidział sankcji karnych dla 

składających fałszywe informacje o ilości zamieszkujących osób; 

 są jednak ustawy wyższego rzędu, które to umożliwiają, dlatego radny zaproponował, aby Rada 

Miasta wypracowała w odrębnie powołanym zespole sposób uszczelnienia systemu; 

 radny ponowił propozycję powołania zespołu radnych, który mógłby nad tym pracować. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 poinformowała, że na posiedzeniu Komisji uzyskała informację, iż deficyt wynosi 800 tys. zł rocznie. 

Po podwyżce cen powinno wpływać razem ok. 1,5 mln zł rocznie, czyli jest nadwyżka około 700 tys. zł 

rocznie; zdaniem radnej to znaczy, że z nowej opłaty śmieciowej ma wpłynąć dużo więcej,  

niż wynoszą straty. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

 wyjaśniła, że każda gmina ma obowiązek zorganizowania przetargu na odbiór odpadów; 

 podała kwoty wynikające z oferty przetargowej; 

 wyjaśniła, że w ofercie jest ogólna kwota i nie da się wyodrębnić kosztów transportu. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 stwierdził, że powinno być oczywistym, że koszty transportu zależą od odległości i ilości 

przejechanych kilometrów. 
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Marek Ogrodziński radny: 

 zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji.  

 

Janusz Rautszko radny: 

 poparł wniosek.  

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 jest przeciw wnioskowi, ponieważ chciałby dokończenia dyskusji przez radnych, którzy zgłosili się do 

dyskusji przed tym wnioskiem.  

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 chciałaby przedstawić jedno zdanie w dalszej dyskusji. 

  

Obrady opuścił radny Jerzy Kania. Zostało 18 radnych. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag poddała pod glosowanie wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

 

W głosowaniu jawnym Rada miasta 10 głosami „za”, przy 6 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” 

zdecydowała o zakończeniu dyskusji w tym punkcie obrad. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak sprzeciwu ze strony radnych przystąpiła do głosowania łącznego nad 

autopoprawkami zgłoszonymi przez Burmistrza Miasta. 

W głosowaniu jawnym Rada miasta 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących się” 

przyjęła zgłoszone autopoprawki. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę 

Nr X/97/2019  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia 

stawki tej opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

Ad.7. Uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych: 

 przedstawiła pozytywną opinię Komisji i  omówiła projekt uchwały.  
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  18  „za” podjęła uchwałę 

Nr X/98/2019  

w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.8. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Pilska-3” w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 zgłosił autopoprawki do projektu uchwały: 

1) w § 7 pkt 1 otrzymuje brzmienie:  

  „1) zakaz lokalizacji na terenach: 2.MW/U, 13.MN/U: 

a) punktów do zbierania lub przeładunku odpadów, 

b) usług handlu hurtowego, 

c) stacji: obsługi lub remontowych sprzętu budowlanego lub rolniczego albo środków transportu, w tym 

myjni, 

d) stacji paliw gazu płynnego; ”; 

2) w załączniku nr 1 dokonuje się aktualizacji podkładu kartograficznego. 

 

Mariusz Krzuszcz Wydział Planowania Przestrzennego: 

 wyjaśniła konieczność wprowadzenia poprawek do projektu uchwały, 

 ustalenia zawarte w § 7 pkt 1 winny dotyczyć wyłącznie dwóch terenów objętych projektem planu, 

w pierwotnym projekcie skierowanym do radnych pojawił się techniczny błąd, powstały w związku ze 

zmianą oprogramowania, w których tekst był tworzony; 

 błąd ten polegał na tym, że cytowane słowa znalazły się w treści lit. d, co wypaczyło pierwotne 

znaczenie całego pkt 1; 

 zmiana wymieniona w pkt 2 nie ma wpływu na ustalenia zawarte na rysunku planu, jak i na całą 

uchwałę, dotyczy wyłącznie zastąpienia zdezaktualizowanego podkładu kartograficznego na nowy. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 przedstawił opinię Komisji, która zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak sprzeciwu ze strony radnych przystąpiła do głosowania łącznego nad 

autopoprawkami zgłoszonymi przez Burmistrza Miasta. 

W głosowaniu jawnym Rada miasta jednogłośnie 18 głosami „za”, przyjęła zgłoszone autopoprawki. 
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Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr X/99/2019  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Pilska-3” w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.9. Uchwała w sprawie zniesienia pomnika przyrody znajdującego się na terenie miasta Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Zdrowia i Ochrony  Środowiska: 

 omówił projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

W imiennym głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18  „za” podjęła uchwałę 

Nr X/100/2019  

w sprawie zniesienia pomnika przyrody znajdującego się na terenie miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.11. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.12. Wnioski i informacje radnych. 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 zgłosił uwagi do sposobu zaprotokołowania sesji z dnia 18.04.2019 r.,  

 zdaniem radnego protokół zawiera tylko lakoniczne stwierdzenia, kto zabrał głos, 

 postuluje, aby zgodnie z jeszcze obowiązującym Regulaminem sesji w protokole z sesji zamieszczać 

skrótowe wypowiedzi radnych i innych mówców; 

 poza tym zdaniem radnego nie są w ogóle protokołowane posiedzenia Komisji Rady Miasta. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 nie prawdą jest, że posiedzenia Komisji nie są protokołowane, każda Komisja ma protokoły z każdego 

posiedzenia, 
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 ponadto, od czasu, gdy powstał obowiązek nagrywania i transmitowania sesji Rady Miasta i następnie 

zamieszczania tych nagrań w internecie w Biuletynie Informacji Publicznej nie ma potrzeby 

szczegółowego sporządzania protokołów sesji; 

 została powołana Komisja Statutowa, która tymi kwestiami także ma się zająć. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych: 

 potwierdziła powołując się na ostatni protokół z posiedzenia swojej Komisji, że wszystkie posiedzenia 

Komisji są protokołowane. 

 

Wiesław Suchowiejsko radny: 

 informację, że posiedzenia Komisji są protokołowane radny przyjmuje do wiadomości, myślał, że 

posiedzenia Komisji są także nagrywane; 

 zdaniem radnego w Statucie Miasta brak jest zapisu dotyczącego protokołowania posiedzeń Komisji, 

ale skoro praktyka jest taka, że te posiedzenia są protokołowane, to dobrze; 

 do czasu uchwalenia nowego Statutu postuluje, aby w protokole z sesji zamieszczać skróty 

wypowiedzi mówców. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 potwierdza, że posiedzenia Komisji są protokołowane, ale nie są nagrywane. 

 

Czesław Podkowiak adwokat - obsługa UM Szczecinek: 

 radny Wiesław Suchowiejko ma rację, że dopóki nowy Statut nie zostanie uchwalony, protokół sesji 

powinien zawierać skróty wypowiedzi radnych i innych mówców; 

 sprawdził, że wbrew temu co mówi radny Wiesław Suchwiejko, w Statucie Miasta mowa jest  

o protokołowaniu posiedzeń Komisji. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 zobowiązała Biuro Rady Miasta, aby do czasu zmiany Statutu Miasta protokoły z sesji były 

sporządzane w dotychczasowy sposób, czyli z uwzględnieniem skrótów wypowiedzi; 

 stwierdziła wyczerpanie porządku obrad; 

 zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz.11:00. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 


